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ACTA CONSELL DE BARRI DE MIRA-SOL

Sessió ordinària 13/02/2020

Data: 13 de febrer 2020

Hora: 19h

Lloc: Casal de Mira-sol

Assistents

Representants dels grups municipals

Carme Aznarez Martínez, vocal ERC-MES

David Pina Fíguls, suplent CUP-PC

Francesc Aguilà González, vocal PSC-CP

Joan Puigdomènech Franquesa, vocal JuntsxSant Cugat

José Miguel García Díez, vocal C’s

Representants de les entitats

Josep Lluís Lolo, vocal Associació de Prop. i veïns de Mas Gener

Josep Martí, suplent Associació de Prop. i veïns de Mas Gener

Juan Ángel de la Peña, vocal  Mira-sol Teatre

Antonio Garcés, vocal Associació Hort de Mira-sol

Iban Novo, vocal Ampa Escola Ciutat d’Alba, secretari

David Pina, vocal Ampa Escola Ciutat d’Alba

Magalí Robin, vocal Associació  de Can Cabassa i Mas Gener          

Xavier Casanovas, suplent Associació de veïns Sant Joan      

Albert Foz, sotspresident
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Per part municipal

Pilar Gorina, presidenta del Consell de Barri de Mira-sol

Marco Simarro, regidor de Participació i Acció als Barris

Marina Casals, sotsdirectora de Participació Ciutadana

Ester Castanyer, tècnica de Comunicació i Acció als Barris

Albert Mallol, tècnic de Participació Ciutadana als Barris

Ordre del dia 13/02/2020

1. Torn obert (màxim 30min.)

2. Aprovació acta anterior.

3. Informacions de la presidència.

4. Projecte de museïtzació de les restes romanes de can Cabassa.

5. Nomenament vicepresidència i secretaria.

6. Pressupost participatiu de Mira-sol 2020-21.

7. Proposta d’acord sobre projectes a finançar amb la partida de lliure disposició d’ordinari 2020 

del Consell de Barri. 

8. Dació de compte dels grups de treball. (seguretat, qualitat urbana, tribut metropolità, 

pressupost participatiu).

9. Activitats socioculturals Nadal i hivern 2020.

10. Avaluació de la sessió.

11. Precs i preguntes (10min).

Desenvolupament de la sessió

1.-Torn obert.

Els veïns/veïnes assistents i vocals del Consell de Barri  plantegen les següents preguntes i  
demandes.

-Quan començaran les obres de l’Av. Baixador

Resposta: Es traslladarà la pregunta a l’EMD i es demana resposta.

-Que els contractes a  les mestres de les escoles bressol no estiguin limitats a 6 mesos, perquè 
això obliga a canviar de mestres durant el curs i pels infants  és millor garantir la continuïtat al 
llarg de tot el curs.

Resposta:  Abans es feien contractacions més llargues però amb la intervenció actual no 
podem fer-les per més de 6 mesos, fins que no es creïn les borses. Des d’Educació es fa 
seguiment d’aquestes situacions perquè no afectin lla cura dels infants.
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-Es demana que el Passeig de la Dàlia es converteixi en un sol sentit de circulació per pacificar 

el trànsit, ja que és un carrer secundari i actualment hi passen vehicles a més velocitat de la 
permesa.

Resposta: aquest carrer no està inclòs en els canvis que s’introduiran properament. Es 
traslladarà la proposta al servei de Mobilitat.

-S’expressa el desacord i disgust dels veïns dels carrers per la tala d’arbres del costat de la via 
del tren entre els. Es demana què pensa fer l’Ajuntament.

Resposta:  La tala l’ha fet Ferrocarrils per motius de seguretat, ja que hi havia el risc que 
caiguessin sobre les vies com a conseqüència del temporal Glòria. Hi ha acord de l’Ajuntament 

i FGC per plantar nous arbres a la mateixa zona mantenint una distància de seguretat de les 
vies i recuperar el paisatge arbrat de l’entorn. Es replantaran espècies autòctones que no 

afectin a la infraestructura de ferrocarrils

-Es demana amb quin criteri es van col·locar els bancs i parterres de darrere el Tanatori i fins a 
l’estació de l’Hospital General. 

Resposta: Ja s’han explicat els criteris generals, però es traslladarà la pregunta a Qualitat 

urbana.

-Institut-escola Catalunya. Es reclama el dret dels pares i mares a escollir el centre públic de 
secundària pels seus fills.  S’han recollit 261 signatures per mantenir el dret d’inscripció. Es 

demana que el departament d’Ensenyament de la Generalitat compleixi l’acord de mantenir pel 
curs vinent les línies compromeses de Secundària.

Resposta: El compromís de la Generalitat és que el proper curs hi haurà les 6 línees del 

Leonardo, 4 a l’Arnau, 4 a la resta i 2 al Catalunya. Els alumnes del Catalunya no caldrà que 
facin la matrícula perquè podran fer la Secundària al seu mateix centre.

2. Aprovació de l’acta. S’aprova per unanimitat.

3. Informacions de la presidència.

-Can Cabassa. El planejament ha quedat anul·lat per sentència judicial. L’equip de govern no té 

previst aprovar cap nou planejament durant aquest mandat. No és una prioritat fer-ho en aquest 
mandat. No es farà cap actuació fins a conèixer el resultat de l’estudi que s’ha encarregat a 

Barcelona Regional. Quan l’estudi estigui enllestit, es posarà en coneixement dels grups polítics 
i de les associacions de veïns.

-Soroll AP7. El projecte està aprovat per la delegació de Foment a Barcelona i es troba en fase 
de supervisió a Madrid. L’Ajuntament està fent gestions amb el ministeri per agilitzar el tema i 

garantir que s’inclogui en els pressupostos generals de l’Estat. L’alcaldessa està disposada a 
anar a Madrid a negociar.

-Escola-institut Catalunya.  Ja estan definides les places perquè el curs vinent comenci a 
funcionar l’institut. El curs 2020-21 hi haurà un equip de 5 i ½ professors de secundària i un 
d’ells serà el cap d’estudis.  Després s’aniran incorporant 4 professors més cada curs. Pel que 
fa a les obres, ja hi ha el projecte executiu. S’ha arribat a un acord amb el Departament 
d’Ensenyament sobre la tanca perimetral de l’escola. Estem pendents de l’aprovació del text 
refós de planejament i després vindrà l’aprovació inicial del projecte.

-Aparcament Can Cabassa. S’arranjaran els sots de l’aparcament en dues o tres setmanes. Es 
posaran pilones a la rotonda per impedir l’accés al pàrking. L’Ajuntament no preveu traslladar 
l’aparcament, perquè no té terrenys de propietat on fer-ho, ni vol ampliar el número de places 
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per no crear un efecte crida i que hi vinguin més vehicles. La major part d’usuaris de 
l’aparcament són de fora de Sant Cugat. 

AVV Mas Gener demana la convocatòria del Grup de treball d’Urbanisme i recorda que s’hauria 
d’haver fet abans del Consell. 
Resposta: El Grup està convocat pel 9 de març.

4. Projecte de museïtzació de les restes romanes de can Cabassa.

El director del Museu Sant Cugat, Lluís Campins, explica el projecte de museïtzació. 

Cronològicament es centrarà en els segles IV i V de la vil·la, que és el moment de màxim 

esplendor i el període al qual pertanyen les restes. El projecte es centrarà en l’elaboració del vi i 

s’hi identificarà una premsa de vi, un magatzem per  al vi i una zona exterior porticada amb moll 

de càrrega. Es consolidaran i restauraran les restes arqueològiques i es tractaran els diferents 

paviments per tal d’explicar les parts de la vil·la. S’instal·laran plafons explicatius i 

l’enjardinament participarà de la narració històrica. Es col·locaran unes passarel·les per facilitar 

la visita i comprensió de l’espai.

A preguntes d’alguns vocals i veïns, s’aclareix que es mantindrà el parc infantil que hi ha a la 

zona, que potser es retirarà uns metres i que no s’instal·larà cap tanca al voltant del jaciment, 

sinó que es delimitarà l’espai amb un tancament vegetal.

5. Nomenament vicepresidència i secretaria.

A proposta de la presidència, s’aproven el nomenament dels càrrecs següents amb 12 vots a 
favor i una abstenció: 

-Sotspresident del Consell de Barri:  Albert Foz

-Secretari del Consell de Barri: Iban Novo

A proposta de la presidència i les entitats, s’acorda designar els següents representants del 

Consell de Barri:  

-Comissió Seguiment pressupostos participatius: Josep Lluís Lolo

-Consell editorial revista del barri: Magalí Robin, Xavier Barbany

6.  Pressupost participatiu de Mira-sol

7. Proposta d’acord sobre projectes a finançar amb la partida de lliure disposició d’ordinari 2020 
del Consell de Barri.

Es van rebre un total de 6 propostes per finançar amb la partida de lliure disposició, del 

pressupost ordinari 2020, per un import total de 8.000 euros. Les propostes rebudes són: 
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Per part de la direcció de Participació Ciutadana es comenta que les dues primeres propostes 
no són vàlides per tractar-se de projectes d’inversió. A proposta del consell d’entitats, la resta 

de propostes es van unificar en una sola que es porta a aprovació del Consell. 

Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat destinar els 8000€ de lliure disposició de 2020 a 
finançar les activitats de la Coordinadora sociocultural de Mira-sol, incorporant en aquest 

programa altres propostes rebudes com:

-Suport a activitats del Banc del Temps, No Estàs Sola, 

-Concert de Nadal de l’AVV Sant Joan 

-Xerrades educatives per les famílies del barri.

8. Dació de compte dels grups de treball. 

Es dona compte dels grups de treball de Seguretat, qualitat urbana, pressupost participatiu i 

tribut metropolità.

Els continguts tractats en els grups de treball es poden consultar a les actes respectives.

9. Activitats socioculturals Nadal i hivern 2020.

El vocal de l’AVV Mas Gener informa sobre la cavalcada de Reis, que enguany va comptar amb 
15 carrosses i la col·laboració de 251 persones. L’entitat ha organitzat pel 22 de febrer una rua 

de Carnaval pels carrers del barri i un concurs de disfresses. Pel mes de maig o juny, 
s’organitzarà el ral·li de cotxes i motos antigues i al setembre es farà la festa major de Mas 
Gener.

10. Avaluació de la sessió.  

Els assistents avaluen la sessió del consell amb una nota mitjana de 7, per mitjà de la 
plataforma Menti.
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11. Precs i preguntes (10 min).

Sra. Glòria Selva diu que la fumigació dels arbres no és suficient per eliminar el problema de la 
cochinilla , ja que n’hi ha molta quantitat. Demana que també es tallin les branques dels arbres 

afectats, ja que el tractament no elimina els insectes.

Es traslladarà a l’àmbit responsable.

-Sr. Miguel Illera pregunta quina actuació urgent s’ha fet a la riera de Can Cabassa.

Resposta: Es traslladarà la pregunta a l’àmbit responsable

-Sra. Anna Banús pregunta sobre la torre d’alta tensió, les pantalles acústiques AP7 i si 

seguiran les campanyes d’esterilització de gats.

Resposta: La torre d’alta tensió no es podrà abordar al 2020 ja que no hi havia temps per fer 
tots els tràmits necessaris aquest any. S’inclourà la partida al pressupost municipal de 2021. 

Cal acabar de tancar l’acord amb Endesa i l’Ajuntament de Rubí.

Pel que fa a l’esterilització de gats, s’explica que està previst seguir amb les campanyes 
habituals.

-Sra. Montse Xercavins demana que es plantin arbres al final del c.Guadalajara, a Mas Gener, 

per esmorteir el soroll de l’autopista.

Resposta: S’explica que els arbres no redueixen el soroll. S’insistirà amb Fomento per garantir 
una solució definitiva.

-Sra. Rosa Maria García pregunta si enguany es farà poda d’arbres a Mas Gener.

Resposta: Sr. Lolo informa  que en el 2020 i 2021 està previst fer una poda generosa al barri de 

Mas Gener.

-Sr. Iban Novo pregunta quan començaran les proves de la vianantització del carrer Pere 
Ferrer. També demana si es posaran les tanques de protecció a la cruïlla de carretera de 

Vallvidrera amb c. Vallseca.

Resposta: La presidenta explica que es va informar als veïns i l’escola que la prova pilot 
començarà al març.

-Sr.Juan Carlos Casanovas, denuncia que l’autobús no es pot acostar a la parada de la rotonda 

C/ Saragossa amb camí de Sant Cugat al Papiol de la línia 1, a causa de les branques d’un 
arbre. Demana que es podin les branques o es posi una plataforma per acostar el vehicle a la 

vorera.

Resposta:  Es passarà avís a l’àmbit responsable.

-Sr. Francesc Aguila demana que s’informi sobre les activitats de la festa major del barri.

Resposta: Es demanarà informació a Cultura.

-Sr. José Miguel García demana al Consell de Barri que s’agilitzi la creació de canals de 
comunicació del consell per afavorir l’intercanvi d’informació amb els vocals.

-Sr. Juan Angel de la Peña pregunta quins compromisos hi ha per fer les obres de l’escola-

institut Catalunya, tenint en compte els precedents i retards en altres centres com l’escola La 
Mirada. 
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Resposta: La presidenta explica que hi ha el compromís del departament d’Ensenyament de fer 

les obres.  Es faran a partir de l’estiu que ve.

-Sr. Lolo pregunta si s’ha fet la reunió entre els ajuntaments de Rubí, Sant Cugat i Endesa 
sobre la torre d’alta tensió per acordar el finançament de l’obra.

Resposta: encara no s’ha fet.

A les 21.30 hores s’aixeca la sessió.

ACORDS

-S’aprova el nomenament del Sr. Albert Foz com a sots-president del Consell i el Sr. Iban Novo 

com a secretari.

-S’acorda designar el Sr. Josep Lluís Lolo com a representant a la Comissió de Seguiment dels 
Pressupostos Participatius. S’acorda designar el Sr. Xavier Barbany i la Sra. Magalí Robin com 

a representants del consell al consell editorial de la revista Som Mira-sol.

-S’aprova destinar la partida de lliure disposició 2020 (8000 € d’ordinari) a les activitats de la 
Coordinadora de Mira-sol, incloent les activitats de No Estàs Sola, AVV Sant Joan i xerrades 

per famílies de l’AFA Ciutat d’Alba.

Signatura
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